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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2025-04-27           
 
Plats: Svanskogens Klubblokal. 
 
Närvarande: Annika Locander, Bengt Sjödahl, Sven-Rune Wiker, Karin Berg 
                       Ulf Bäcker, Agneta Eriksson, Conny Fridlund, Gunilla Anestedt  
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

 

• Åtelkamerorna kommer att sättas upp och det ska tas bort grenar som kan 
aktivera kameran.  Ulf o Conny ansvariga. 

• Estetlinjen har hämtat material till konstverk efter golfbanan.  
Kontakten sköts av Karin och Agneta. 

• Ulf kommer att möta Stjärnfors nya ordförande nu när även dom har startat 
upp. 

• Det är markerat för grävning för el-kablage till container samt ställ-platser. 

• Utfallet för vårt arbets- och miljö-arbete under 2024 har fungerat bra men det 
är för lite rapporter från spelare på banan.  
Vid spelgenomgången före varje tävling kommer det att aktualiseras att på 
baksidan av våra scorekort finns en rapport del. 

• Våra skyltar för kameraövervakning kommer att sättas upp av vecko-
arbetsgruppen 

• Svan-Rune har tagit fram plank till bänken vid övnings greenen.  
Dom ligger just nu på tork. 

• Listan för arbets-lagen håller på att fyllas upp  
Det som finns kommer in på hemsidan 

• Skylten att vi inte tar emot mynt är uppsatt. 

• Försöka hitta någon/några ledare som kan ta hand om våra barn o ungdomar 
Sven-Rune ska prata med Jan Willner om kontakter på Hagge. 

• Till nästa möte fundera på en hastighets sänkande lösning på vägen fram till 
klubben. 

• Nyckel hanteringen mellan dom som ska var helg funktionärer 
Styrelsen beslöt att införskaffa ett nyckelskåp med kodlås för ca 5-700kr. 
Det innebär att vid varje byte av personal byts även koden på låset av den 
avgående. Vederbörande ringer till nästa person på listan och ger då den nya 
koden. Instruktioner kommer att tas fram. 
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§ 4 Ekonomi 
Ekonomin ser bra ut och vi har 150 betalda medlemmar samt mer än 200 greenfee. 
Nästan alla sponsorer har betalt så även det ser bra ut. 
 
Mellan styrelsemötena har det varit ett telefonmöte med styrelsen där styrelsen 
beslöt att inköpa en liten bil för 35.000kr 

 
 
§ 5 Rapporter  

• Ulf informerade att vi har fått tilldelat våra ferie arbetare där varje period 
kommer att ha 3st. Det innebär att vi kan öppna kiosken redan kl 9 och 
vederbörande jobbar fram till kl 12 och går sedan ut på banan när nästa börjar 
i kiosken. Den 3e jobbar på banan hela tiden.  
Dom kan självklar variera var dom jobbar. 

 
  
§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön: 

Ingen golf eller annan verksamhet under perioden Mars månad. 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st  

Olyckor 0st. 
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  

• Förfrågan från Larseric Selemo har inkommit: 
En medlem med Hcp54 skulle vara med på tävlingar men som utom tävlan. 
Styrelsen förklarar att alla medlemmar som har Hcp 54 eller lägre är med i 
tävling under gällande former. Allt eftersom man spelar blir man bättre och 
med sänkning av sitt handicap. 
 
 

§8 Övriga frågor 
 

• I samband med mötet mellan Svanskogens Golfklubb, Grängesberg Skidor och 
Häst ryttare togs beslut att märka upp var hästbanan skulle ligga. 
Sven-Rune Wiker fick i uppgift att undersöka om detta har skett. 

• Karin har tagit fram skyltar gällande nedskräpning av banan som kommer att 
sättas upp utefter banan. Gunilla åtog sig att plasta in dom 

• Proceduren för greenfee tömning gicks igenom 

• Vi måste bättra på vår resultatredovisning till tidningarna i trakten 
Bengt ser vad som kan göras. 
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• Det framkom att vid våra städdagar så blev en del medlemmar kvar ute på 
banan ensamma och när dom kom tillbaka till klubben så hade alla åkt hem. 
Måste ha procedurer att alla räknas in innan man slutar för dagen. 

• Bror Erikssons minnesfond kommer att användas till en ny Barn o Ungdoms 
dag under säsongen. Svan-Rune och Inger Eriksson tittar på vad som ska göras 
samt föreslår en dag att göra detta 

 
 
  
§ 9 Nästa möte är den 25/5 Kl 14.00 på klubben 
 
§ 10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker  
 Sekreterare   Mötes Ordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


